聖堂報告 常年期第十八主日 03/08/2025

- 1. 聖堂辦公室旁「靈修加油站」已更新最新靈修書本,歡迎 弟兄姊妹選購。
- 2. 聖堂感謝本堂教友,送贈一部「小型代步車」,用作接載有需要弟兄姊妹,來回學校正門及聖堂,參與本堂禮儀及活動。

本堂現正招募義工,負責提供有關接載服務。有意參與有 關服務弟兄姊妹,請到本堂辦公室查詢。

3. 香港教區「2025 禧年傳教節音樂佈道會」將於本年 10 月 19 日 (星期日)於旺角麥花臣場館(旺角奶路臣街 38 號)舉行, 歡迎教友邀請至少一位未有信仰的親戚朋友參與,帶領他們一 同感受主內的平安、喜樂與希望,並送上一份愛的祝福! 詳情如下:

時間:晚上6:30-8:30

內容:見證分享、敬拜讚美及神長祝福

索取門票登記:本堂辦事處

上述所有報告,已張貼於聖堂各出入口,並已上載於 聖堂網頁,歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主 佑各位!

St. Ignatius Chapel Announcement Eighteenth Sunday in Ordinary Time 3rd August 2025

- 1. The "Spiritual Refill Station" located next to the chapel office offers a wide range of books that explore spiritual growth. You are welcome to visit the station and purchase the books from the chapel office.
- 2. The Chapel would like to take this opportunity to thank the benefactor who generously donates a "golf cart" to convey our brothers and sisters in need back and forth the school main entrance and the chapel before and after Sunday mass.

In the meantime, the Chapel is recruiting volunteers to operate the golf cart. If you are interested, please inquire at the Chapel Office.

The above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!